

List of Candidates Nominated for The National Bank of Ras Al Khaimah Board of Directors Elections at the General Assembly Meeting Scheduled on 11 April 2021

قائمة اسماء المرشحين لانتخابات مجلس إدارة بنك رأس الخيمة الوطني في اجتماع الجمعية العمومية المقرر عقده في ١١ ابريل ٢٠٢١

H.E. Mohamed Omran Alshamsi

معالى محمد عمران الشامسي

H.H. Shaikha Amneh AlQasimi

سمو الشيخة آمنه القاسمي

H.E. Engineer Sheikh Salem Al Qasimi

سمو الشيخ المهندس سالم القاسمي

Mr. Ahmed Essa Al Naeem

السيد أحمد عيسى النعيم

Mr. Salem Ali Al Sharhan

السيد سالم على الشرهان

Mr. Rajan Khetarpal

السيد راجان كيتاريال



السيد كانتيك داسقويتا



Bios of Candidates Nominated for the National Bank of Ras Al Khaimah Board of Directors Election at the General Assembly Meeting Scheduled on 11 April 2021 نبذة عن المرشحين لانتخابات مجلس إدارة بنك رأس الخيمة الوطني في اجتماع الجمعية العمومية المقرر في ١١ ابريل ٢٠٢١

H.E. Mohamed Omran Alshamsi

H.E. Mohamed Omran Alshamsi has 35 years of experience with Etisalat, retiring as Chief Executive Officer and Chairman in 2012. He is currently Chairman of the Board of Directors for Ras Al Khaimah Properties Company, Chairman of the Board of Trustees for the American University in Ras Al Khaimah, and Chairman of the Board of Trustees of RAK Medical and Health Science University.

معالى محمد عمران الشامسي

يمتلك معالي محمد عمران الشامسي خبرة طويلة تمتد لفترة ٣٥ عاماً مع شركة اتصالات حتى تقاعد من منصبه كرئيس تنفيذي ورئيس مجلس إدارة لشركة اتصالات في عام ٢٠١٢. ويشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة شركة رأس الخيمة العقارية، ورئيس مجلس أمناء الجامعة الأمريكية في رأس الخيمة، ورئيس مجلس أمناء جامعة رأس الخيمة للطب والعلوم الصحية.

H.H. Shaikha Amneh AlQasimi

As Chairman of the Investment and Development Office (IDO), the strategic investment arm of the Emirate of Ras Al Khaimah in the United Arab Emirates (UAE). Sheikha Amneh Saud Al Qasimi is responsible for optimizing the investments of the Emirate. She also serves on the boards of several of the IDO's portfolio companies. Prior to her role as Chairman of the IDO, Sheikha Amneh was a member of Goldman Sachs' Investment Strategy Group in New York, where she focused on identifying tactical asset allocation opportunities in emerging market currencies and equities. Sheikha Amneh earned an MBA from the Stanford Graduate School of Business and a Bachelor of Science degree in Business Administration from the American University of Sharjah.

سمو الشيخة آمنه القاسمي

تقوم الشيخة آمنة سعود القاسمي، بصفتها رئيس مجلس إدارة مكتب الاستثمار والتطوير والذي هو بمثابة الذراع الاستراتيجي للاستثمار بإمارة رأس الخيمة في دولة الإمارات العربية المتحدة، بتحسين فرص الاستثمار بالإمارة. وتترأس سموها أيضاً مجلس إدارة عدة شركات تابعة لمحفظة مكتب الاستثمار والتطوير، وقبل توليها منصب رئيس مجلس إدارة مكتب الاستثمار والتطوير، كانت الشيخة آمنة عضو في مجموعة الاستثمار الاستراتيجية لدى "جولدمان ساكس" في مدينة نيويورك، حيث ركّزت سموها على تحديد فرص التوزيع التكتيكي للأصول في أسواق العملة والأسهم الناشئة. وقد حصلت الشيخة آمنة على درجة الماجستير من كلية ستانفورد للدراسات العليا في إدارة الأعمال وشهادة بكالوريوس العلوم في إدارة الأعمال من الجامعة الأمريكية بالشارقة.

H.E. Engineer Sheikh Salem Al Qasimi

H.E. Sheikh Salem Al Qasimi is a member of the Executive Council of the Government of Ras Al Khaimah. He is also Chairman of the RAK Department of Civil Aviation, a member of the General Civil Aviation Authority, founder and Chairman of the UAE Fencing Federation, Member of the UAE Olympic Committee and Chairman of the Arab Fencing Council, and Chairman of Ras Al Khaimah National Travel Agency (RANTA).

سمو الشيخ المهندس سالم القاسمي

سمو الشيخ المهندس سالم القاسمي هو عضو في المجلس التنفيذي لحكومة رأس الخيمة. ويشغل منصب رئيس دائرة الطيران المدني لإمارة رأس الخيمة، وعضو مجلس إدارة الهيئة العامة للطيران المدني، وهو أيضاً مؤسس ورئيس إتحاد الإمارات للمبارزة، وعضو مجلس إدارة اللجنة الأولمبية الوطنية ورئيس الاتحاد العربي للمبارزة، ورئيس مجلس إدارة وكالة رأس الخيمة الوطنية للسفريات (رانتا).

P.O.Box: 5300 Ras Al Khaimah U.A.E. (شرم الجنتية الوطني (شرمع) The National Bank of Ras Al-Khaimah (P.S.C.)

Head Office, P.O. Box 5300, Ras Al-Khaimah, UAE.

Tel: +971 7 206 22 22, Fax: +971 7 243 54 54 / 243 52 22, Email: administration@rakbank.ae



Mr. Ahmed Essa Al Naeem

Mr. Ahmed Essa Al Naeem has over 39 years of experience with the Ras Al Khaimah government. He is the former Chairman of Ras Al Khaimah's Electricity and Water Authority, General Manager of RAK National Oil Company, and RAK Gas. He is also a former member of the Ras Al Khaimah Municipal Council and the Ras Al Khaimah Chamber of Commerce and Industry and Agriculture and has held additional posts in a number of ministries. Mr. Al Naeem is currently Chairman of RAK Trade Centre, Al Naeem Mall, Al Naeem City Centre, and Khalifa Mall. Additionally, he is Vice Chairman of RAK Insurance and Director of Majan Printing.

السيد أحمد عيسي النعيم

يتمتع السيد أحمد النعيم بخبرة طويلة تمتد لفترة ٣٩ عاماً مع حكومة رأس الخيمة. وقد شغل سابقاً منصب رئيس هيئة كهرباء ومياه رأس الخيمة، ومدير عام شركة رأس الخيمة الوطنية للبترول وهيئة غاز رأس الخيمة، وهو عضو سابق في المجلس البلدي وغرفة تجارة وصناعة وزراعة رأس الخيمة، كما تولى مناصب إضافية في العديد من الوزارات. يشغل السيد أحمد حالياً منصب رئيس مجلس إدارة مركز رأس الخيمة التجاري والنعيم مول والنعيم سيتي سنتر وخليفة مول. بالإضافة إلى كونه نائب رئيس مجلس إدارة شركة رأس الخيمة الوطنية للتأمين وعضو مجلس إدارة في شكة محان للطباعة.

Mr. Salem Ali Al Sharhan

Mr. Salem Ali Al Sharhan worked in Emirates Telecommunication Corporation (ETISALAT) for 23 years until May 2011 as Group Chief Financial Officer, during this time he represented the company in many of international telecom companies Boards. At present, Mr. Al Sharhan is the Chairman of RAK Insurance Board, Board member of Dubai International Financial Centre (DIFC), Member of the Board of Trustees of American University of Ras Al Khaimah as well as Member of Board of Trustees of Ras Al Khaimah Medical & Health Science University. Mr. Al Sharhan holds a BSc in Accounting and Business Administration from United Arab Emirates University, UAE.

السيد سالم على الشرهان

عمل السيد سالم على الشرهان في شركة اتصالات لمدة ٢٣ عاماً حتى مايو عام ١٠١١ متولياً منصب الرئيس التنفيذي للشؤون المالية للمجموعة، حيث قام بتمثيل الشركة في العديد من مجالس ادارة شركات الاتصالات العالمية. ويشغل السيد سالم حالياً منصب رئيس مجلس إدارة شركة رأس الخيمة الوطنية للتأمين، وعضو مجلس إدارة مركز دبي المالي العالمي، وعضو مجلس أمناء الجامعة الأمريكية في رأس الخيمة، وعضو مجلس أمناء جامعة رأس الخيمة للطب والعلوم الصحية. يحمل السيد سالم درجة البكالوريوس في المحاسبة وإدارة الأعمال من جامعة الإمارات بدولة الإمارات العربية المتحدة.

Mr. Rajan Khetarpal

Mr. Khetarpal has 36 years of banking experience with Indian and UAE Banks. His key competencies are in the areas of Corporate and Commercial Banking, Project Finance, Debt Capital Markets, Risk Management and General Management. Mr. Khetarpal was Deputy General Manager and Head Global Debt Capital Markets in Emirates NBD and later the bank's General Manager of Risk. Mr. Khetarpal was also the Chief Integration Officer and CEO Designate for Emirates NBD Egypt.

السيد راجان كيتاريال

السيد كيتاريال صاحب خبرة مصرفية تمتد لفترة ٣٦ عاماً في المصارف الهندية والإماراتية. ويمتلك كفاءات رئيسية في مجال الخدمات المصرفية التجارية والخدمات المصرفية للشركات، وتمويل المشاريع، والأسواق المالية لسندات الدين، وإدارة المخاطر والإدارة العامة. وقد شغل منصب نائب المدير العام ورئيس الأسواق المالية العالمية لسندات الدين في بنك الإمارات دبي الوطني وشغل فيما بعد منصب المدير العام لإدارة المخاطر، وتم تعيينه لاحقاً كرئيس تنفيذي لتكامل الأنظمة ورئيس تنفيذي معين لبنك الإمارات دبي الوطني – مصر.

المحمد RAS بتنات النابية الوطني (ش.م.ع) The National Bank of Ras Al-Khaimah (P.S.C.)

Head Office, P.O. Box 5300, Ras Al-Khaimah, UAE.

Head Office

Tel: +971 7 206 22 22, Fax: +971 7 243 54 54 / 243 52 22, Email: administration@rakbank.ae



Mr. Kantic Dasgupta

Mr. Kantic Dasgupta is a highly qualified risk management professional with extensive banking experience across all aspects of Risk Management including Credit, Market and Operational Risk. Before joining RAKBANK as a Board member, Mr. Dasgupta spent around two and a half years as Adviser and Consultant on Risk to Abu Dhabi Islamic Bank, a role that included the oversight of strategic issues and where he was the Chairman of the Governance and Risk Policy Committee. Mr. Dasgupta came to the UAE in 2007 following his appointment as CRO for Mashreq Bank. Prior to that, he spent a long and successful career with Citibank spanning multiple geographies and a variety of senior roles in Risk Management.

السيدكانتيك داسقويتا

يملك السيد كانتيك داسقوبتا خبرة مصرفية واسعة فهو محترف ذات خبرة في جميع جوانب إدارة المخاطر بما في ذلك الائتمان والسوق والمخاطر التشغيلية. قبل إنضمامه إلى بنك رأس الخيمة الوطني كعضو مجلس إدارة، عمل السيد داسقوبتا لحوالي عامين ونصف العام كمستشار وخبير إستشاري في المخاطر في بنك أبوظبي الإسلامي للإشراف على الشؤون الإستراتيجية للبنك، حيث كان رئيساً للجنة سياسة الحوكمة والمخاطر. قدم السيد داسقوبتا إلى دولة الإمارات العربية المتحدة في ٢٠٠٧ بعد تعيينه مديراً تنفيذياً للمخاطر لدى بنك المشرق. وقبل ذلك، أمضى مسيرة مهنية طويلة وناجحة مع سيتي بنك في مناطق جغرافية متعددة، وشغل مناصب وظيفية عليا في إدارة المخاطر.